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Abstract (en)
The film bag packaging has two film bags (1, 2) which are provided at the end face with integrally joined-together bottom parts (3, 4). Piercing
spatulas (8, 9), extending transversely to the direction of the folds (1c, 2c) at the end face (1a, 2a) of the film bag (1, 2), are provided adjacent to
passage channels (5, 6) in the bottom parts (3, 4). This guarantees a sufficient opening of the film bag (1, 2) during the entire emptying operation.
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Folienbeutelpackung weist zwei Folienbeutel (1, 2) auf, die stimseitig mit einstückig miteinander verbundenen Bodenteilen (3, 4) versehen
sind. Angrenzend an Durchtrittskanäle (5, 6) der Bodenteile (3, 4) sind Stechspaten (8, 9) vorgesehen, die für ein Auftrennen der Folienbeutel (1,
2) quer zur Richtung der Falten (1c, 2c) an der Stimseite (1a, 2a) der Folienbeutel (1, 2) verlaufen. Es ist dadurch eine ausreichende Öffnung der
Folienbeutel (1, 2) während des gesamten Entleerungsvorganges gewährleistet. <IMAGE>
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